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Onderwerp 
Artikel 61 vragen: Stand van zaken Poort van Heusden 
 
 
Geacht college, 
 
In april dit jaar heeft er een geweldig evenement plaatsgevonden in de Poort 
van Heusden. Een evenement waarbij vele Heusdenaren betrokken waren. 
Velen van hen waren verbaasd over het prachtige gebied en vroegen zich 
terecht af wat er met dit gebied staat te gebeuren? Voor nu en voor de lange 
termijn. Een antwoord hierop moesten wij hen helaas schuldig blijven.  
 
Ten aanzien van de korte termijn zijn wij benieuwd naar de stand van zaken ten 
aanzien van de openstelling van het gebied. In december 2014 ontvingen wij 
het bericht dat de Poort van Heusden zou worden opengesteld voor publiek. 
Een positieve ontwikkeling waar DMP Heusden al vanaf 2013 op aandringt. De 
openstelling is, naar ons weten, tot op heden echter nog niet gerealiseerd.   
 
En ten aanzien van de lange termijn horen wij als raadsleden al geruime tijd 
berichten over verschillende partijen die geïnteresseerd zijn in de Poort van 
Heusden. Ook worden er al enige tijd positieve uitkomsten in het vooruitzicht 
gesteld. Maar echte duidelijkheid wordt ons niet gegeven. Ook hier worden wij 
wat ons betreft onvoldoende op de hoogte gehouden over de laatste stand van 
zaken. 
 
De Poort van Heusden kost de Heusdense gemeenschap veel geld. De 
voortgang van dit majeure project volgen wij graag nauwgezet en wij hebben 
begrip voor de moeilijke tijd waarin we zitten. Wat ons betreft is het gezien de 
omvang van het project en de financiële risico's noodzakelijk om de 
gemeenteraad maar ook de Heusdense gemeenschap vaker en meer dan nu 
te informeren en te betrekken bij de ontwikkeling van de Poort van Heusden. 
Daarom vinden wij het nodig om hierover de volgende vragen te stellen.  
 

1. Wat is de stand van zaken ten aanzien van de openstelling van de 
Poort van Heusden? Wanneer wordt het voor publiek opengesteld? 

2. Wat is de stand van zaken ten aanzien van verkoop van het gebied aan 
mogelijke geïnteresseerde partijen?  

3. Vinden er op dit moment nog onderhandelingen plaats met partijen? 
4. Ziet het er naar uit dat het gebied binnen afzienbare tijd ontwikkeld gaat 

worden overeenkomstig onze kaderstelling in 2012? Zo neen, is het 
nodig om de kaderstelling aan te passen om zo andere opties mogelijk 
te maken?  

5. Bent u gezien de omvang van het project en de financiële risico's 
bereid om de gemeenteraad meer dan nu te betrekken bij de 
ontwikkelingen van de Poort van Heusden? Kunnen we hierbij 
afspreken dat dit ieder kwartaal al dan niet in de openbaarheid 
plaatsvindt, ook als er geen ontwikkelingen zijn? Zo ja, hoe gaat u dit 
doen? Zo neen, waarom niet?  
 

Uw antwoorden zien wij graag binnenkort tegemoet.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de fractie DMP Heusden, 
Martijn van Esch en Johan Meesters 
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